
 

Så här går det till med Vaccination mot Covid-19  

Hej!  
Du kommer snart bli ebjuden  
att bli vaccinerad mot Covid-19. 
Så här kommer det gå till: 
 
Du får träffa en sjuksköterska.  
Sköterskan frågar dig  
om ditt namn och födelsedag. 
 
Sedan får du dra upp ärmen. 
Sköterskan tvättar dig på armen  
med en tuss. 
 
Sköterskan hjälper dig att hålla armen still  
och ger dig vaccinet med en spruta i armen.  
Då kan det sticka till lite. 
Sedan får du en kompress mot armen  
där sprutan togs. 
Och ett plåster på armen. 
 
Du behöver stanna kvar 15 minuter.  
Så att sköterskan kan se att du mår bra. 
Sedan kan du gå hem. 
 
Efter några veckor kommer du bli erbjuden  
en andra vaccinationsspruta. 
 

 

 

 

 

 

 


